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Θέμα: Ενίσχυση της Δ.Α. Ιωαννίνων ενόψει των τακτικών 

μεταθέσεων 2025 . 

 

     Κύριε Αρχηγέ, 

 

     Κατά το παρελθόν και ειδικά τα δύο τελευταία χρόνια με σειρά εγγράφων 
παρουσιάσαμε αναλυτικά την ανάγκη ενίσχυσης της  Δ.Α. Ιωαννίνων με νέους 
συναδέλφους εξαιτίας του μεγάλου αριθμού Αστυνομικών με ώριμα 
συνταξιοδοτικά δικαιώματα. Δυστυχώς δεν υπήρξε μέριμνα και αυτή την στιγμή 
μετά από πολλά χρόνια, εμφανίζονται στην Διεύθυνση Ιωαννίνων τεράστια 
οργανικά κενά(άνω των 100). 
   Το πρόβλημα οξύνθηκε το τελευταίο έτος αφού εξαιτίας της αντιμετώπισης του 
προσωπικού με το ζήτημα των υποχρεωτικών αποσπάσεων είχαμε ένα πρωτοφανή 
(τουλάχιστον στην τελευταία 15ετία) αριθμό συνταξιοδοτήσεων,   φαινόμενο  το 
οποίο θα συνεχιστεί σε πιο έντονο βαθμό στο άμεσο μέλλον, δεδομένου ότι στην 
Διεύθυνσή μας ο αριθμός των συναδέλφων με ώριμα συνταξιοδοτικά δικαιώματα 
είναι άνω των 250(διακοσίων πενήντα) Αστυνομικών  και γενικά ως 

Αστυνομική Διεύθυνση έχουμε μεγάλο μέσο όρο ηλικίας των υπηρετούντων 
Αστυνομικών.  
   Όπως γίνεται πολύ εύκολα αντιληπτό εφόσον σε κεντρικό επίπεδο δεν υπάρξει 
μέριμνα, πέραν της Αττικής και για την υπόλοιπη Ελλάδα και ειδικά για τα 
Ιωάννινα, η όλη κατάσταση ,σύντομα, θα έχει αντίκτυπο, όχι μόνο στην εύρυθμη 
λειτουργία των υπηρεσιών μας αλλά κυρίως,  στην ικανότητα μας για την 
εμπέδωση του αισθήματος ασφαλείας στους πολίτες του Νομού μας. 
   Κύριε Αρχηγέ ,λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω , παρακαλούμε όπως 
παρέμβετε προκειμένου: 
 Να ενισχυθεί ο Νομός Ιωαννίνων με ικανό αριθμό Αστυνομικών κατά τις 

ετήσιες τακτικές μεταθέσεις και σε ένα γενικότερο πλάνο αντιμετώπισης αυτής της 
κατάστασης να  αυξηθεί ο αριθμός των νεοπροσλαμβανομένων Αστυνομικών 
προκειμένου σταδιακά σε βάθος 3ετίας ,τόσο η  Διεύθυνσή μας αλλά και 
γενικότερα οι Περιφερειακές Διευθύνσεις , πέραν της Αθήνας, να ενισχυθούν  με 
νέους Αστυνομικούς.           

 
 

  



 


